

pennoenica

p.č. 448 - E. 4/2021

DODATOK č. 1/2021

k Zmluve o poskytovaní praktického vyučovania žiakov č. 28 -2020/2021

Dňa 26.8.2020 schválila vláda SR navýšenie mesačnej minimálnej mzdy na rok 2021, sumu 623 eur a hodinovej minimálnej mzdy na sumu 3,580 eur. Navýšenie mesačnej a hodinovej minimálnej mzdy bolo zapracované priamo do novely zákona č. 663/2007 Z. z. o minimálnej mzde a Zákonníka práce č. 311/2001.

Odmena žiakovi sa poskytuje za každú hodinu vykonanej produktívnej práce vo výške 50 – 100% zo sumy určenej podľa zákona č. 663/2007 Z. z. o minimálnej mzde a Nariadenia vlády. Podľa citovaného nariadenia vlády je hodinová mzda **3,580 €**, 50% z hodinovej mzdy je **1,790 €**, t. j. **1,79 €**. Pri určovaní výšky sa zohľadňuje kvalita práce, dodržiavanie technologických postupov, bezpečnosti práce a celkové správanie žiaka. Zamestnávateľ vyplätí odmenu žiakom na základe Zmluvy o poskytovaní praktického vyučovania žiakom v zmysle článku XIII. bodu 2 o finančnom zabezpečení žiakov.

Tento dodatok nadobúda účinnosť od **01. januára 2021**.

V Čadci, 25. január 2021

štátutárny zástupca právnickej
alebo fyzickej osoby

Ing. Ľudmila Verčimáková
riaditeľka školy

21